
Børne- og Undervisningsudvalget

Til: Børne- og undervisningsministeren

Dato: 1. marts 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BUU alm. del

Spørgsmål 193
Vil ministeren oplyse, hvor langt ministeren er med den nye, permanente elevfordelings-
model til gymnasiale uddannelser, og vil ministeren med udgangspunkt i artiklen ”Færre, 
end man skulle tro, får deres ønskede gymnasium”, Berlingske, den 1. marts 2024, 
redegøre for, hvad ministeren agter at gøre for, at unge ikke behøver at være strategiske 
i deres valg af gymnasium, fordi det ikke kan betale sig at vælge deres fortrukne gymna-
sium som første prioritet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lise Bertelsen (KF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på lise.bertelsen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Karina Adsbøl
formand
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